



給學障一片和諧天空
接納，由你開始



香港特殊學習障礙協會是一個自務運作的非牟利團體，於1998年成立，由一班有特殊學習障礙(簡稱「學障」)子女的家長組成的自助組織，並於1999正式成為慈善團體。一直以來，本會以幫助及支援學障家庭為宗旨，透過自助互助的方式，共同解決培育學障兒童遇到的問題；推動社會認識及支援學障，致力為他們謀求公平合理的成長環境。

我們的服務包括家長教育及支援工作、青年潛能發展工作、政策倡議、公眾教育及籌款工作。



第一部份：捐款資料

本人願意捐助香港特殊學習障礙協會(請在適當空格加上✓)：

捐款金額 HK\$100 HK\$200 HK\$300 HK\$500
HK\$1000 其他 HK\$_____ (捐款\$100 以上可憑收據扣減稅項)

捐款方法(請在適當空格加上✓)：

- 支票捐款，抬頭香港特殊學習障礙協會
(捐款銀行_____ 號碼_____)
- 直接存入捐款，香港匯豐銀行戶口號碼 015-831860-838 (請保留入數紙)

備註：捐款人請將填妥的捐款表格，連同支票、銀行入數紙，寄回九龍牛池灣彩虹邨翠瓊樓地下 44 號。如有查詢，請致電 23400803，傳真 35260934 或電郵 ha@asld.org.hk。

第二部份：捐款人資料



感謝你的捐助，你的支持將會為每一個學障兒童及他們的父母帶來新的希望
煩請填寫以下資料，讓我們日後可以送上學童及協會工作的最新消息

姓名：_____ (中) _____ (英)
 身份證號碼：_____ 聯絡電話：_____
 通訊地址：_____
 電郵：_____

給學障一片和諧天空
接納，由你開始



The Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities (HKASLD) is a self-financed organization and formed by parents with children with specific learning disabilities (SLD) in 1998 and registered as charity organization in 1999. We target to help and support SLD children and their families to solve their problems, advocate better understanding of SLD in society and develop a better learning environment for SLD.

Our work includes parent support and education, children and youth development, advocacy, public education and fundraising.



Part I : Donation Information

九龍九池灣彩虹邨翠瓊樓地下 44 號 Unit 44, G/F, Chui King House, Choi Hung Estate, Ngau Chi Wan, Kowloon
 家長熱線: 8200 5882 電話: 2340 0803 傳真: 3526 0934 網頁: http://www.asld.org.hk 電郵: ha@asld.org.hk
 ASLD_ACT_005Donation Form



香港特殊學習障礙協會

Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities

I am willing to donate HK Association for Specific Learning Disabilities (Please ✓ if appropriate):

Donation Amount HK\$100 HK\$200 HK\$300 HK\$500 HK\$1000
Others HK\$_____ (Donation of HK\$100 or above is tax deductible with a receipt)

Donation Methods (Please ✓ if appropriate) :

- By Cheque, please make cheque payable to “Hong Kong Association for Specific Learning Disabilities”
(Bank _____ Chq No. _____)
- Bank Transfer, HSBC 015-831860-838 (Please keep the bank-in Slip)

Remarks: Donor please send this **donation form with cheque, bank-in slip** to Unit 44, G/F, Chui King House, Choi Hung Estate, Ngau Chi Wan, Kowloon. For enquiry, please contact us at 23400803, fax 35260934 or email ha@asld.org.hk

Part II : Donor Information



**Thank you for your donation, your support will create new life to SLD children their parents.
Please fill in the following information, we will send you children and association updates to you.**

Name : _____ (Chi) _____ (Eng)

ID Card No. : _____ Contact No. : _____

Contact Add : _____

Email : _____